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Svar på motion från Liberalerna om trygghetsboende i 
Mullhyttan
Elin Nilsson (L) har lämnat in en motion där man föreslår att det ska byggas ett 
trygghetsboende i Mullhyttan. Syftet med motionen är att möta det ökade behovet 
av bostäder anpassade för äldre och samtidigt öka rörligheten på bostadsmarknaden. 

LekebergsBostäder AB (LeBo) genomförde under hösten 2019 en enkätundersökning 
hos egnahemsägare i hela kommunen. Frågeställningarna i enkäten handlade bland 
annat om efterfrågan av bostäder med högre tillgänglighet. Ambitionen var att 
enkätundersökningen skulle visa på såväl önskemål om olika boendeformer, 
däribland trygghetsboende, som fler bostäder anpassade utifrån hälsa och behov i 
allmänhet inom hela kommunen. Resultatet av enkäten kommer att ligga till grund 
för strategiska beslut om framtida bostadsproduktion i kommunen.

Resultatet av den sammanställda enkäten har redovisas för kommunstyrelsen. Den 
visade bland annat att det finns en efterfrågan på bostäder med hög tillgänglighet i 
Mullhyttan. Under våren har LeBo inkommit med en skrivelse med önskan om att 
fullmäktige ska yttra sig över två tilltänkta projekt som omfattar sex 
radhuslägenheter i Mullhyttan och byggandet av ett trygghetsboende på Linden i 
Fjugesta. 

Kommunstyrelsen delar motionärens ambition om att måste tillskapas bostäder som 
kan tillgodose olika behov hos Lekebergs kommuns invånare, men uppdraget att 
främja bostadsförsörjningen i Lekebergs kommun åligger i första hand LeBo. 
Kommunstyrelsen ställer sig positiv till de tilltänkta projekten i Mullhyttan och 
Fjugesta och gör ingen annan bedömning av efterfrågan på bostäder än den som 
LeBo gjort, och som nu ligger till grund för kommande, tilltänkta projekt. 
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